Subject: Public Safety Notice: Urgent Product Recall - Al Kharouf Halva

Dear Customers,

We at Fadiefood have been notified of a potential health risk associated with Al Kharouf Halva, manufactured by Halwani Bro's. Reports suggest that certain batches of this product may be contaminated with Salmonella Senftenberg.

Salmonella is a bacteria that can cause serious and sometimes fatal infections in young children, frail or elderly people, and others with weakened immune systems. Healthy individuals infected with Salmonella often experience fever, diarrhea (which may be bloody), nausea, vomiting and abdominal pain.

If you have purchased Al Kharouf Halva recently, please DO NOT consume it. We are working diligently with local health authorities to recall the affected products.

For your safety, we request you to return the product to the place of purchase, even without a receipt, for a full refund.

We are committed to ensuring the safety of our consumers and sincerely apologize for any inconvenience this may cause.

Should you have any queries regarding this notice, please do not hesitate to contact us.

Thank you for your understanding and cooperation.

Best regards,


Fadiefood




Betreff: Öffentliche Sicherheitshinweis: Dringender Produktrückruf - Al Kharouf Halva

Sehr geehrte Kunden,

Uns bei Fadiefood wurde ein potentielles Gesundheitsrisiko in Verbindung mit Al Kharouf Halva, hergestellt von Halwani Bro's, gemeldet. Berichte deuten darauf hin, dass bestimmte Chargen dieses Produkts möglicherweise mit Salmonella Senftenberg kontaminiert sind.

Salmonellen sind Bakterien, die bei jungen Kindern, gebrechlichen oder älteren Menschen und anderen mit geschwächtem Immunsystem ernsthafte und manchmal tödliche Infektionen verursachen können. Gesunde Personen, die mit Salmonellen infiziert sind, erleben oft Fieber, Durchfall (der blutig sein kann), Übelkeit, Erbrechen und Bauchschmerzen.

Wenn Sie in letzter Zeit Al Kharouf Halva gekauft haben, konsumieren Sie es bitte NICHT. Wir arbeiten eng mit den lokalen Gesundheitsbehörden zusammen, um die betroffenen Produkte zurückzurufen.

Zu Ihrer Sicherheit bitten wir Sie, das Produkt zum Ort des Kaufs zurückzubringen, auch ohne Quittung, um eine vollständige Rückerstattung zu erhalten.

Wir setzen uns für die Sicherheit unserer Verbraucher ein und entschuldigen uns aufrichtig für etwaige Unannehmlichkeiten, die dadurch entstehen könnten.

Sollten Sie Fragen zu dieser Mitteilung haben, zögern Sie bitte nicht, uns zu kontaktieren.

Vielen Dank für Ihr Verständnis und Ihre Zusammenarbeit.

Mit freundlichen Grüßen,


Fadiefood
